
Protokoll för Ekeby Baptisförsamlings styrelse 
Den 16 september 2015 kl. 19.00 i Nävestakyrkan  
 

Närvarande 

Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Elin Tärnqvist (ET), Lisbeth Larsson (LL), Ann 

Davidsson (AD) och Jonas Lundkvist (JL) 

 

 

 
1. Inledning  

Mötet inleddes med bön. 

 

2. Sekreterare  

Till sekreterare valdes JL 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes utan tillägg.  

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Jonas 

JL hade inga frågor att behandla.  

 

6. Diakoni 

FAMILJEMORGON 

Den första samlingen kändes positiv. Det blev gott samtal där det var värdefullt att även de som inte är 

småbarnsföräldrar just nu var med. Samtal fördes om målgrupp för samlingarna, och vi konstaterade 

att vi siktar på föräldrar på Lillträffen, även om alla förstås är välkomna. Behov av ytterligare 

annonsering diskuterades. 

 

GEMENSKAPSSAMLINGEN DEN 13/9 

Vi hade ett samtal om vår vision och vilka vägvisare vi kan se som indikerar att vi är på rätt väg. 

Samtalet är tänkt att följas upp på gemenskapshelgen (se nedan). På samlingen var vår 

församlingsmentor Bengt Sandqvist med. 

 

GEMENSKAPSHELGEN DEN 17-18 OKTOBER 

AD redogjorde för planeringen inför helgen, vilket i stort följer tidigare års planering. RD med familj 

anordnar gemensamma lekar på förmiddagen. JL håller i samtalen under eftermiddagen. Styrelsen 

beslutade att avgiften är 150kr per vuxen. Barn och unga åker gratis. 

 

TACOKVÄLLEN DEN 25/9 

AD redogjorde för planeringen inför Tacokvällen. Vi beslutade att de frivilliga gåvorna skickas via 

Equmeniakyrkan till hjälp för människor på flykt.  

 

ÄVENTYRSVANDRINGEN DEN 19/9 

RD redogjorde för planeringen runt vandringen. JL berättade om uppropet Act now for climate justice 

och beslut togs om att JL uppmärksammar detta på vandringen.  

 

7. Administration & fastighet 

EKONOMISK REDOGÖRELSE 

Stig Olsson hälsade att vi i dagsläget har 273 437 kronor i intäkter och 293 100 kronor i utgifter. Det 

ger ett underskott på totalt -19 664 kronor – vilket är ett betydligt bättre resultat än budgeterat.  

 



HEMSIDAN 

En kort genomgång och redigering gjordes av texterna på vår nya hemsida om vår tro och vilka vi 

varit och vill vara, så att de speglar vår församling på ett bra sätt.  

 

LOGGA 

Gustaf Bronegård och JL för samtal om en ny logga som vi hoppas ska sätta bild på vilka vi är och vill 

vara. I dagsläget arbetar GB på att skapa något som liknar nedanstående bild. Styrelsen föredrar att 

punkterna bildar ett kors som i originalbilden före en Jesussiluett som JL och GB talat om. 

 

 
 

UNGDOMSVÅNINGEN 

Det enda som är kvar att göra i det nya lekrummet är belysningen i taket. Lamporna är beställda men 

har inte kommit ännu. De monteras så fort de kommer.  

SO har sökt fler stolar till de nya borden i cafédelen. Modellen heter Citra om någon fler vill hålla 

ögonen öppna.  

 

 

8. Övriga frågor  

SO meddelande att vi fått ett nytt beslut från Skatteverket runt typkoden på vår kyrkbyggnad. Den 

kallas numera 827, specialenhet Ecklesiastikbyggnader. Det förändrar inget för oss.  

 

SO har fått frågan om vi har Alpha-kurser. Just nu har vi inte det, men beslutade att vi vill försöka 

starta en sådan till våren. JL får i uppdrag att börja tänka runt detta. 

 

JL har fått frågan om att skicka ut protokollen i veckomailen. Styrelsen beslutade att vi skulle kunna 

lägga dem på hemsidan, under medlemssidorna, för att hålla veckobreven så enkla som möjligt.  

 

9. Nästa sammanträde  

Oktober 14/10 

November 18/11 

December 2/12 

 

 

10. Mötet avslutades med bön 

 

 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Ordf. Roland Davidsson   Sekr. Jonas Lundkvist 

 


